

# Holmegårdens Rideklub

*Sted og tid: tirsdag d.28.januar 2020 kl.18.30-21.00 hos Bub og Povl.*

*Dagsorden for bestyrelsesmøde*

*Deltagere: Lykke, Line, Helle, Ulla, Lars, Sille, (Bub til middag) og Povl.*

*Forplejning: Middag hos Bub og Povl*

*Referat: Ulla*

Vi starter med middag hos Bub og Povl. *Tak, det var så lækkert!*

1. Valg af dirigent. *Signe, Sille styrer taleliste*
2. Gennemgang og godkendelse af forrige referat. *Godkendt*
3. Bestyrelsesanliggender
  - a. Opdaterede vedtægter underskrives. *Klaret*
  - b. Indkaldelse/dagsorden til generalforsamling. *Gennemgået. Udsendes når vi ved om DRF kan deltage.*
  - c. Forslag til ændring til lejekontrakten – er den på plads?  
I lejekontrakten skal målene af ridehusene specificeres. - Når lejekontrakten forhandles bør hele bestyrelsen underskrive. Der skal indføres aftale om baneudgifter/vedligeholdelse i lejekontrakten. *Noteret.*
4. Økonomi
  - a. Regnskab for 2019 *udsendes på mail.*
  - b. Budget 2020. *Hver gennemser 2019 budget, kommentarer og spørgsmål om ændringer til 2020 sendes til Signe og Lykke*
  - c. Kontingent – restanceliste gennemgås. *Der er tre aktive tilbage, som Cecilie rykker. Line "går efter" de ukendte stævnedlemmer, evt. på FB.*
5. Klub
  - a. Signe har tilmeldt klubben til Kæpheste Cup. *Foreslår søndag den 17. maj. Vedtaget.*
6. Meddelelser fra/til udvalg.
  - a. Baneudvalget %
  - b. Stævneudvalget  
Har meldt stævnedatoer ud
  - c. Breddeudvalget  
Ønsker at lave miljøtræningskursus igen lørdag den 18. april *Godkendt*
  - d. Juniorudvalg %

# Holmegårdens Rideklub

Sted og tid: tirsdag d.28.januar 2020 kl.18.30-21.00 hos Bub og Povl.

- e. Materialeudvalget *Udendørs højtalere - Ulla spørger hjemme, hvordan de skaffes..*
- f. Hjemmesideudvalg %
- g. Sikkerhedsrep. *Vi bør revidere vores sikkerhedspolitik. Måske bør der være en sikkerhedsrepræsentant i hver stald? Trense eller ej i ridehuset, vi tager det op næste gang.*

## 7. Medlemmer.

- a. Mail fra medlem ang. undervisning af ude fra kommende underviser:

*Afvises, da vi ikke ønsker ukendt underviser i det store ridehus, vi anbefaler, at der bookes en tid i lille ridehus.*

## 8. Meddelelser fra ejer.

## 9. Fysiske rammer.

## 10. evt.

*Vi har drøftet om formanden har for mange og for tunge opgaver.*

*Kommende kasserer letter forhåbentlig noget af presset.*

*Der har været rigtig mange ekstra opgaver (ny hjemmeside, kritisk revision).*

*Vi drøfter, hvordan vi får alle til at hjælpe ved stævner.*

*Rideskoleforældrene bør måske få en større stemme i rideklubben. Ulla arrangerer en aften, hvor vi informerer om hvad klubben kan tilbyde rideskolen mv. Vi skal prøve at trække i part-forældrene, som er aktive i privat regi allerede.*

*Lykke: Reglerne i det store ridehus bør være synlige. Både på mail og fysisk i stalde og ridehallen. Vi gennemgår sikkerhedsreglerne på næste bestyrelsesmøde.*

*Lars: Jeg ejer cvr-nummer, har nøglekort til klubbens e-boks.*

*Helle: Kan vi få inco-kort? Ja.*

# Holmegårdens Rideklub

*Sted og tid: tirsdag d.28.januar 2020 kl.18.30-21.00 hos Bub og Povl.*

*Spørgsmålet om, hvorvidt klubben ønsker flere undervisere diskuteres. Vi er enige om, at der ikke pt er plads til flere, men at vi vil oprette venteliste, hvorfra man kan blive kontaktet, hvis der bliver en plads. Ulla, Line, Povl og Sille udvalgt til arbejdsgruppe og skriver retningslinjer.*

*Klubbens formålsparagraf er "fluffy". Vi overvejer en revidering og føren up-to-date. Tages op på generalforsamlingen*

## 11. Fastsættelse af nyt bestyrelsesmøde.

*Minimøde 30 minutter før generalforsamlingen.*

*Lars sørger for forplejning til generalforsamlingen.*

*Bestyrelsesmødet derfor datasættes af den ny valgte bestyrelse.*